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2020. márciusától a járványhelyzet miatt tartó, több hullámban történő lezárások tevékenységünket 
jelentősen korlátozták, mind taglétszámilag, mind edzés és versenylehetőségek tekintetében. Az 
időszak nagy részében csak az részlegesen álltak rendelkezésünkre a vízfelületek edzéslehetőség 
szempontjából. 2022. utolsó negyedévére hasonló helyzet állt elő, immár az energiaválság okán. 
 
2022 és 2023 tele ismét nehézségekkel telt: az Egyesület jelentős anyagi terhet vállalt, hogy az 
Árpád Fürdő téliesítésével ne veszítse el edzési lehetőségét. A működési lehetőségek 
normalizálódása után taglétszámunk 2023 szeptemberére ismét elérte a 300 főt, mely az ideális 
működésünk alapja. 
 
Az Egyesület 2023-ban 3 főállású, 1 részmunkaidős és 6 szerződéses keretek között foglalkoztatott 
személlyel dolgozott. Ez a személyi állomány a sportolói létszámnak megfelelő. Az elnökség a 
szabályzatnak megfelelően megtartotta az üléseit és a tagok megjelenése szinte 100%-os volt. Az 
elnök és elnökségi tagok megfelelően informáltak munkájuk végzéséhez. Minden elnökségi tag 
elkötelezetten vesz részt az elnökség munkájában. Minden döntést alapos előkészítés és 
átgondoltság jellemez. Az elnökségi üléseken részt vesz Szarvas János technikai vezető aki minden 
tekintetben segítségére van mind az elnökségnek és az elnöknek. 
 
A tagdíjfizetési fegyelem jónak mondható. A tagok negyedévente kapnak értesítést az esetleges 
elmaradásokról, melyek pótlása megfelelő.  
Az edzők rendszeres edzői megbeszélést tartanak, melynek fontosabb témájáról és eredményéről az 
elnökséget tájékoztatják. Érezhetően jól tudnak együtt működni, közösen keresik a felmerülő 
problémák megoldását. 

 
A Felügyelő Bizottság a pénzügyi fegyelem megsértésére utaló jeleket nem talált. A pénzügyi 
fegyelem (pályázati pénzek elszámolása, tagdíj befizetések, számlák igazolása, elszámolások 
vezetése) megfelelnek az előírásoknak. Az aktuális pályázatok elfogadásáról szóló nyilatkozatokat 
megkaptuk, e pályázatok lezárása rendben megtörtént. A jelenlegi pénzügyi helyzet stabil, 
köszönhetően a támogatásoknak és a gondos gazdálkodásnak, e stabilitást a létesítmények 
használatának bizonytalansága veszélyezteti csupán. 

 
2023-ben a Felügyelő Bizottságnak sem a sportolóknál, sem az edzőknél nem kellett fegyelmi 
eljárást kezdeményeznie, külön egyeztetést tartania, illetve vizsgálatot lefolytatnia. 
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